
 
 
Schriftelijke vragen aan het College van Nijmegen conform artikel 39 van het reglement van 
orde 
 
Nijmegen, 30 april 2025 
 
Betreft: Toegankelijkheid en toereikendheid Tijdelijk Noodfonds Energie 2025 
 
 
Geacht college, 
 
Onlangs is het Tijdelijk Noodfonds Energie 2025 door het Rijk opengesteld om huishoudens 
met een laag inkomen te ondersteunen bij het betalen van hun energierekening. Helaas 
blijkt uit signalen van onder andere STIP Dukenburg dat het fonds niet toereikend is: slechts 
één op de vier huishoudens die er recht op zouden hebben, kan daadwerkelijk geholpen 
worden. Het gevolg is dat wie het snelst een aanvraag kon doen, geholpen is, en wie dat 
niet kon, bijvoorbeeld door taalbarrières, mentale druk of praktische obstakels, nu achter het 
net vist. Het Rijk laat deze mensen in de kou staan. 
Dit acht de Stadspartij Nijmegen onacceptabel. In Nijmegen laten we niemand in de kou 
staan. De mensen die voor dit fonds in aanmerking komen, verkeren vaak in een financieel 
kwetsbare positie. Als deze ondersteuning uitblijft, dreigt voor velen het water hen werkelijk 
tot aan de lippen te staan. 
 
Naar aanleiding hiervan stelt Stadspartij Nijmegen de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat het Tijdelijk Noodfonds Energie 2025 al 
gesloten is wegens gebrek aan middelen, terwijl veel mensen die er recht op hadden 
geen aanvraag hebben kunnen doen? 
 

2. Heeft het college signalen ontvangen vanuit lokale organisaties, andere gemeentes 
of zelfs vanuit het Rijk over de ontoegankelijkheid of snelheid waarmee het fonds 
uitgeput raakte? Wat heeft het college met deze signalen gedaan? 
 

3. STIP Dukenburg geeft aan dat maar één op de vier aanvragen geholpen kon 
worden. Hoeveel aanvragen heeft STIP Dukenburg behandeld en hoeveel 
aanvragen hebben ze gekregen? En past dat bij het beeld in de rest van de stad? 
 

4. Is het college bereid om, samen met andere gemeenten met dezelfde problematiek, 
richting het Rijk aan te geven dat de uitvoering van dit fonds tekortschiet en dat er 
aanvullende middelen nodig zijn? Zo nee, waarom niet? 
 

5. Kan het college toezeggen dat er voor Nijmegenaren die buiten de boot dreigen te 
vallen, gekeken wordt naar aanvullende ondersteuning vanuit de gemeente, zodat zij 



 
niet kopje onder gaan? 
 

6. Op welke manier wordt op dit moment hulp geboden aan inwoners die hun 
energierekening niet kunnen betalen en geen gebruik konden maken van het 
noodfonds? 
 

Wij vragen het college om met spoed te kijken naar een oplossing voor deze groep, zodat 
niemand in Nijmegen door dit falende Rijksbeleid tussen wal en schip valt. 
 
Met vriendelijke groet, 
Cees de Beer & Paul Eigenhuijsen 
Stadspartij Nijmegen 
 

 
 




